
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kalvehave Færgegård, d. 26. juni 2020. 
Til stede: Peter Hofman-Bang, Peter Tygesen, Alex Jensen, Martin Sønderholm, Dorte Z. Nielsen 
Referent: Peter Tygesen 
 
1. Referatet fra bestyrelsesmødet d. 13.4. 2020: Godkendt 
2. Vedr. generalforsamling lørdag 27. juni: Peter Hofman-Bang redegjorde for Corona-

foranstaltninger som antal deltagere, stoleafstand og håndsprit samt fordeling af de praktiske 
opgaver. Alex har udarbejdet en stor planche til sin præsentation af drænprojektet. 

3. Økonomi og kontingentopkrævning: Alle kontingenter for 2020 er indgået. Antal medlemmer 
tilmeldt BetalingsService er steget til 92; det er et fremskridt. 

4. Hjemmesiden: Intet nyt. 
5. Grundejerforeningens faste anlæg: 

a. Veje: Vejsjakket har fået en erkendtlighed for dets indsats. Praksis er ændret, således at 
der nu i nogle af sidevejene anvendes en blanding, som giver en mere fast overflade, af 
knust asfalt og lerblandet grus.  

b. Dræn: Hedeselskabet har tilbudt adgang til dets arkiv over dræn; Alex undersøger om 
det har kort over foreningens areal. To nøglepunkter med formodede tilstoppede dræn 
vil blive undersøgt. Nogle ledninger udleder kolossale mængder vand fra ovenliggende 
marker. 

c. Græsslåning på ’engen’: Høslæt gennemført. 
d. Trapper, bænke og skraldespande: Spandene langs stranden tømmes af vejsjakket hver 

14. dag. Brugere fylder flittigt spandene med hundeafføringsposer.  
e. Beplantningsbælte og udkigskiler: Intet nyt 
f. Badebro: Er opsat. 
g. Sydsjællandsleden: På en delstrækning trænger bevoksningen til at blive klippet lidt 

ind. Peter HB tilskriver kommunen.  
6. Eventuelt: Martin sørger for, at udhængsskabet males i løbet af sommeren. 
7. Næste møde: Næste bestyrelse vil fastsætte mødedato i august; mødet inkluderer rundgang. 


